

MUSEUMS+ATTRACTIONS

SPOTLIGHT

The Formula of Water

From 1 to 14 September the CEC ArtsLink Charitable Foundation invites you to **"H₂O: Nordic and Russian Art in Public Spaces"** at Peter and Paul Fortress. Leading artists from Finland, Sweden, Norway, Denmark, Iceland and St. Petersburg will present their projects on the subject of water (interactive objects, video installations, light projections and sculptures). Water plays an important part in the identity of the Northern Capital, and forms the attitude to it in a world context. Page 8.



Формула воды

С 1 по 14 сентября благотворительный фонд CEC ArtsLink приглашает в Петропавловскую крепость на выставку **"H₂O: искусство в общественном пространстве художников северных стран"**. Ведущие художники из Финляндии, Швеции, Норвегии, Дании, Исландии и Санкт-Петербурга представят свои проекты, посвященные воде (интерактивные объекты, видеоинсталляции, светопроекции и скульптуры). Вода всегда была не только неотъемлемым природным компонентом Санкт-Петербурга, но и главной составляющей визуального образа города, географическим элементом, который соединяет Северо-Запад России и соседние страны. Стр. 8.